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De voorzitter spreekt       

Bedrijfsbezoek Latexco: schrijf nu in!

We zetten onze reeks 
bedrijfsbezoeken in het najaar 
voort met een bezoek aan Latexco 
uit Tielt. Het bezoek vindt plaats 
op donderdag 22 september 2016 
om 18.30 uur.
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1670 inkomende mails. Van een koude douche gesproken na een hittegolf waarop 
we ook tijdens onze vakantie in Duitsland werden getrakteerd. Ik maak er elk jaar 
een punt van om tien dagen geen mails te checken of te surfen op het internet. 
Da’s even wennen, maar meer ook niet. Dat in het vakantiepark ook dagvers Het 
Laatste Nieuws verkocht werd, was aangenaam maar geen must. Anderzijds: ook 
dat is nu verleden tijd. Te dure transportkosten, klinkt het. En nog: de krant gaat 
er van uit dat de Vlaming op vakantie zijn nieuws leest op tablet of smartphone. 
Geen zicht op hoe het zit in Frankrijk, maar in Duitsland kan je de papieren 
versie van HLN alleen nog dagvers krijgen op een beperkt aantal locaties. In het 
station van Trier bijvoorbeeld, maar dan weer niet 
in de kiosk op de fraaie Marktplatz waar dagelijks 
duizenden toeristen flaneren tussen de historische 
gebouwen van de oudste stad van Duitsland. Het 
zij zo. Maar dan komt, weer thuis, het moment 
waarop je de laptop opent en op je bureaublad het 
icoontje van je mailprogramma aanklikt. Het sein 
voor een zondvloed aan berichten, die elk jaar stijgt 
in aantal. Negentig procent daarvan is bestemd 
voor de prullenmand maar ook dat vraagt tijd. 
Worstelen is het, een noodzakelijk kwaad. Om er dan 
vervolgens met verse moed weer tegenaan te gaan. 
Het schooljaar is nieuw maar straks lonkt alweer 
de herfst. Maar voor het zover is, trekken we op 
22 september naar Latexco, voor een ongetwijfeld 
boeiend bedrijfsbezoek. Voor de liefhebbers 
koppelen we daar ook een bescheiden culinair luikje 
aan, voor een prijsje met inbreng van de TPK-kas. 
Je leest er alles over in deze Nieuwsbrief! (Hans)
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Deze nieuwsbrief van de Tieltse Perskring is een realisatie van het bestuur van TPK:

Colofon

Voorzitter: Hans Verbeke
gsm: 0475 70 70 75
e-mail: hans.verbeke@janverbeke.be
Taken: vergaderingen voorzitten, stat-
utenwijzigingen voorbereiden, contacten 
onderhouden met andere perskringen, 
uitnodigingen opstellen, verslagen van 
vergaderingen opstellen en coördineren 
dagelijkse werking.

Erevoorzitter: Guido Defour
gsm: 0472 51 99 42
e-mail: guidodefour@yahoo.com 
Taken: aanschrijven (en bedanken) 
sponsors en deelnemen aan sponsor-
tocht voor Nieuwjaarsreceptie, opstel-
len ledenlijsten, beheren rekening en 
sponsorreserves, leiden verkiezingen en 
pr-opdrachten.

Ondervoorzitter: Ronny Neirinck
gsm: 0475 74 43 39
e-mail: ronny.neirinck@kw.be 
Taken: bezorgen en bijhouden fotomateriaal over TPK-activiteiten, deelnemen aan jaarlijkse sponsortocht voor 
de Nieuwjaarsreceptie en plaatsvervanger voor de Cultuurraad.

PR: Rudi Ailliet
gsm: 0476 66 49 68
e-mail: perskring@skynet.be
Taken: coördineren persconferenties en verspreiden perskalender, webmaster (vormelijk en inhoudelijk), ver-
spreiden perslijst, opstellen jaaroverzicht, lidkaarten maken, vertegenwoordigen TPK in de Cultuurraad

Secretaris: Kim De Vos
gsm: 0486 34 72 13
e-mail: kimdevos@yahoo.com
Taken: verantwoordelijke inhoud Nieuwsbrief, samenstelling jaarverslag voor de leden, lay-outen en versturen 
Nieuwsbrief en beheer facebookpagina.

Penningmeester: Joris Defour
gsm: 0475 60 53 23
e-mail: joris.defour@skynet.be 
Taken: beheren rekening en bijhouden kasboek, druk Nieuwsbrief, aankopen en bestellingen, regelen kosten 
vergaderingen, kasverslag en financieel jaarverslag opstellen en betaalbewijzen opstellen en uitreiken. 

Programmator: Marc Debruyne
gsm: 0475 89 23 58
e-mail: marc-debruyne@skynet.be
Taken: Coördineren van programmatie en activiteiten en opvolgen activiteiten (afspraken, taakverdeling).
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Bezoek aan Latexco op donderdag 22/09/2016

We zetten onze reeks bedrijfsbezoeken in het najaar voort met een bezoek aan Latexco uit Tielt op 
donderdag 22 september 2016.

Als Innergetic duizenden mensen in Europa en zelfs 
in de Verenigde Staten bekend in de oren klinkt, heeft 
latexschuimproducent Latexco uit Tielt dat te danken aan 
de successen van Tom Boonen en co.
Grote baas is Luc Maes die thans in Brugge woont. Luc 
behoort tot de tweede generatie die het bedrijf runt. Zijn 
vader Sylvain richtte het familiebedrijf op in 1955. Latexco 
produceert latex matrassen, kussens en platen in vestigingen 
in België en het buitenland. Luc Maes steunt ook steeds 
meer op zijn dochter Carole die intussen director van het 
bedrijf werd.
Het bezoek met geïnteresseerden van onze Perskring heeft 
plaats op donderdag 22 september 2016 om 18.30 uur 
met start in de Academie van Latexco (Sint-Amandstraat, Tielt). Na een korte ppt over het bedrijf leidt Katrien 
Dendievel ons rond door de site aan de Sint-Amandstraat in Tielt. Het bezoek met presentatie duurt ongeveer 
anderhalf uur.
Het aantal deelnemers is beperkt tot 15, wees er snel bij om in te schrijven. Na inschrijving krijg je een 
bevestiging.
Nadien gaan we een hapje eten op het Tomme Goed van José Vanbeselaere, aan de Rijkegemkouterstraat 7 in 
Tielt.
Het Tomme Goed is een beschermde hoeve uit het Belgische erfgoed. De voorheen omwalde hoeve gaat naar 
verluidt terug op een middeleeuws schaapgoed met dreef, in bezit van de heren van ‘Tomme’. De heerlijkheid 
‘Tomme’ wordt voor het eerst vermeld in 1365 en situeert zich in het noordoostelijk deel van Tielt-Buiten en op 
het grondgebied van Schuiferskapelle, Kanegem en Ruiselede. De heerlijkheid bezit o.a. hoge, middelbare en 
lagere justitie, jachtrente, een schepenbank van zeven schepenen, verscheidene heerlijke renten, het recht van 
‘doodkoop’ en tal van achterlenen.
Het Goed ten Tomme wordt voor het eerst vermeld in 1439. In 1827 wordt een wagenhuis aan de oostzijde 
van het erf gebouwd. In het begin van de 19de eeuw wordt de hoeve bewoond door de aangetrouwde familie 
Van Wambeke. In de tweede helft van de 19de eeuw worden nieuwe bijgebouwen opgetrokken, o.a. een nieuw 
bakhuis na sloop van het bestaande (1869), een schuur aan de noordwestzijde (1882) en een kleine stal ten westen 
van het woonhuis (1887).
José Vanbeselaere is thans eigenaar. Na 30 jaar een eigen slagerij en traiteurzaak in de Ieperstraat in Tielt te hebben 
gerund en met een zeer grote passie voor alles wat te maken had met grill, zag hij zijn moment om te starten 
met een eigen grill-restaurant toen hij de beschermde hoeve uit het Vlaamse erfgoed in 2007 kon bemachtigen. 
Na verschillende jaren van verbouwingen werd het erfgoed in eer hersteld en werd een van de bijgebouwen 
omgedoopt tot een klassevol grill-restaurant. Alle gerechten worden overigens op houtvuur gebakken op de grill.
We kozen voor côte à l’os van Belgisch witblauw met verse sausen van de chef: béarnaise, champignon, peper, 
choron of blackwell. Daarbij verse frietjes, salade en tomaat. Dat alles voor € 25.00 per persoon, opleg en drank 
komen ten laste van de kas. (Guido)

Deelnemers melden zich ten laatste op woensdag 14 september bij Guido Defour (uitsluitend via e-mail 
guidodefour@yahoo.com - verblijft in Italië tot 13 september …).
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Geert Van Hecke verlaat straks de journalistiek
“Passie voor het schrijven was nooit ver weg”

Na zijn studies in de Germaanse Filologie (Nederlands-Engels) stond Geert Van Hecke, medestichter van 
de Tieltse Perskring, als leerkracht voor de klas in VILO Meulebeke. In 1983 ruilde hij die job voor een 
professionele carrière in de journalistiek, eerst bij Het Nieuwsblad en later bij De Morgen. Op vandaag 
fungeert hij nog als stafmedewerker Journalistieke Deontologie bij De Persgroep, een taak waarachter 
hij eind 2016 een punt hoopt te zetten. Intussen heeft hij zich helemaal vastgebeten in werking van de 
heemkundige kring De Roede van Tielt en heeft met succes een eerste studie afgeleverd. 

“Eigenlijk schreef ik al voor de krant toen ik nog les 
gaf”, zet Geert Van Hecke (66) zijn verhaal in. “Ik 
was eerst drie jaar actief als correspondent voor De 
Weekbode en vanaf 1983 voor Het Nieuwsblad. Als 
leerkracht in het hoogste jaar secundair onderwijs zat 
ik daar opstellen en verhandelingen te verbeteren en het 
ergerde me steeds meer dat ikzelf mijn creativiteit niet 
kwijt kon. Toen men bij De Weekbode op zoek ging naar 
een lokale medewerker, meldde ik mij present. Ik was 
meteen gebeten door de microbe en had al na korte tijd 
voor mezelf uitgemaakt dat ik het onderwijs zou verlaten 
en mij aan de journalistiek zou wijden.”
“Bij De Weekbode maakte ik kennis met alle facetten van 
de job. Ik schreef artikelen en mocht in vakantieperiodes 
op de redactie werken. Mijn eerste stuk ooit? Een 
theaterrecensie over de opvoering van ‘Stijloefeningen’ 
van Raymond Queneau door Theater Malpertuis, jawel, 
toen kon dat nog … Kort nadat ik de overstap maakte 
naar Het Nieuwsblad, werd ik aangesproken door Gerrit 
Luts met de vraag of ik zijn taak als regioredacteur 
voor Roeselare-Tielt niet wilde overnemen, nu hij de 
overstap naar Kortrijk maakte. Dat was dé kans op een 
beroepsloopbaan als journalist en ik aarzelde niet.”

Regionale berichtgeving
“Regionale berichtgeving was in de jaren ’80 een ware hype, noem het gerust het handelsmerk van de populaire 
kranten. Uitgebreide artikelen, diepgaand reportagewerk, interessante reeksen, het hoorde er allemaal bij. ‘Elke 
dag een boterham streeknieuws meer’, luidde de slogan. Ik vond het intrigerend dat je zo dicht bij de mensen kon 
komen, zowel op boeiende als op tragische momenten in hun leven. Afhankelijk van het onderwerp en de situatie 
moest je jezelf telkens weer de vraag stellen: hoe pak ik dat aan? Steeds opnieuw moest je de juiste toonaard 
vinden om - zonder de privacy van de betrokkenen te schenden - toch hun verhaal op een passende manier bij het 
lezerspubliek te brengen. Ik hoop dat het regionaal nieuws in de toekomst weer meer impact krijgt en overal de 
‘sérieux’ krijgt die het verdient.”
Af en toe mocht Geert Van Hecke artikelen leveren voor ‘nationaal’, vooral vanaf het moment dat de 
zaterdagkranten groter reportagewerk brachten die het lokale overstegen. Het kriebelde, de drang naar meer was 
er, maar … het ging de andere richting uit: eerst als eindredacteur, nadien als redacteur Nieuwsdienst en ten slotte 
als chef Nieuwsdienst moest de pen almaar meer wijken voor leidende opdrachten. In 1995 openden zich nieuwe 
perspectieven toen hij weer als reporter op pad mocht voor Het Nieuwsblad en De Standaard (Magazine). 
“In die periode schreef ik onder andere de reportage die me het meest is bijgebleven. In mijn familiekring maakte 
ik van dichtbij mee hoe een kankerpatiënt en zijn omgeving intensief begeleid werden om het leed voor allen in 
de mate van het mogelijke te lenigen. Dat zette me ertoe aan om daarover een reportage te maken. Ik draaide een 
week mee op de dienst Hematologie van het UZ Antwerpen, zag er hoe artsen en verplegers zich uitsloofden, 
maar ook hoe iemand kapotging omdat hij de ellende niet kon verwerken. Ik maakte daar het drama mee van Blue 



5Blot-zanger Luke Walter Jr. die aan leukemie ten 
onder ging, een gevecht tussen de (on)wil van de 
patiënt en de beroepseer van de behandelende 
artsen.”
De topmomenten volgden elkaar in snel tempo op: 
verslaggeving van de nationale verkiezingen, een 
blik achter de schermen van een gerenommeerd 
afkickcentrum voor drugsverslaafden in Italië, 
een week op zeereis aan boord van de gastanker 
Methania richting Algerije of een reportage over 
het inzetten van blusvliegtuigen bij bosbranden in 
Zuid-Frankrijk. Over de kwaliteit van de GVH-
stukken viel niet te twijfelen. In 1994 veroverde 

hij trouwens al de Persprijs van het Gemeentekrediet voor een reeks over de beruchte Kappa-bende. 

De Morgen
In de tweede helft van de jaren ’90 fungeerde Geert Van Hecke als chef Politiek maar het klikte niet met 
hoofdredacteur Pol Van Den Driessche die geen wederwoord duldde. De Tijd had al eens gepolst en toen De 
Morgen kwam aankloppen, zegde Geert Van Hecke na 16 jaar vaarwel aan Het Nieuwsblad.
“De hoop dat ik weer zou mogen schrijven bleek 
ijdel. Ik kwam weer in leidinggevende functies 
terecht. Dat ik de pen niet mocht hanteren, deed 
een beetje pijn, maar de uitdaging was de moeite. 
Bij De Standaard had Peter Vandermeersch 
orde op zaken gezet en een indrukwekkend 
vernieuwingsproces ingezet, waarbij heilige 
huisjes – denk maar aan het AVV-VVK-logo 
– noch journalistieke monumenten gespaard 
bleven. De Morgen was in volle opmars, wilde 
de uithaal van De Standaard counteren en boekte 
daarbij aardige cijfers. Mijn eerste taak bestond 
erin om in de fotografiesector gevestigde waarden 
zoals een Stefan Vanfleteren en een Filip Claus te 
bekeren tot de digitale en kleurfotografie! Geen 
sinecure!”
“Ik maakte de snelle evolutie binnen de 
mediawereld mee: het lezersgericht schrijven, de 
toenemende rol van de ‘hapslikweg’-stukjes en 
de verhuizing van de echte leesstukken naar de 
opiniepagina’s en de columns, de opkomst van de 
digitale krant en binnen die hele context de intrede 
van een nieuwe generatie jonge journalisten. 
Degelijk opgeleid, geoefend op snel werken en 
verwerken, op de omgang met een krantenwebsite 
en met twitter, op het hapklaar schrijven en het 
omgaan met verzwijgen of prijsgeven van primeurs in de wisselwerking tussen digitale en papieren versie van 
een medium, … Totaal anders dan toen wij van wal staken en helemaal op ons eentje onze weg moesten zoeken. 
Weet je dat Christian Van Thillo de Persgroep Academie oprichtte om selecte groepjes van jonge journalisten 
gedurende tien maanden een alomvattende opleiding aan te reiken, waarbij ze meedraaiden in De Morgen en Het 
Laatste Nieuws, op de vtm-redactie en bij Dag Allemaal. Fantastisch toch als je daartoe je steentje mag bijdragen.”

Nieuwe uitdaging
Als het van Geert Van Hecke afhangt, slijt hij momenteel zijn laatste maanden bij De Persgroep. Hij krijgt het als 
stafmedewerker Journalistieke Deontologie nochtans almaar drukker – blijkbaar moeten steeds meer schrijvende 
of fotograferende persmedewerkers voor de Raad van Journalistiek verschijnen – en het is uitkijken of men hem 
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einde 2016 echt laat gaan. 
Maar niksen is niet aan de 
ijverige Tieltenaar besteed. 
“Na 30 jaar op en af pendelen 
naar Brussel wilde ik zo snel 
mogelijk weer aansluiting 
vinden bij het plaatselijke 
leven. Ik engageerde mij bij de 
heemkundige kring De Roede 
van Tielt, waar ik meteen de 
functie van ondervoorzitter 
en penningmeester voor mijn 
rekening nam. Maar ik zette 
me ook weer aan het schrijven. 
Mijn zus Rika speelde ooit 
bij de toneelvereniging 
Volksveredeling en het 
reilen en zeilen van deze 
Tieltse cultuurdrager 
wilde ik toch wel eens van 

naderbij bestuderen. Ik herbeleefde mijn prilste jeugd, iedereen had toentertijd bij ons thuis de mond vol van 
Volksveredeling, ooit actief in het Volkshuis en naderhand in Amicitia. Ik heb het hele archief ten gronde uitgespit 
en het vele studiewerk gepubliceerd. Het resultaat van mijn opzoekingen viel blijkbaar in de smaak want ik kreeg 
er de Provinciale Prijs voor Heemkunde voor toegewezen.” 
“En weer rijpt er iets: ik wil iets doen rond de gasfabriek, ooit op het einde van de Wittestraat neergepoot door de 
Brugse firma Desclée-De Brouwer, een oerkatholiek duo dat niet alleen schoolboeken uitgaf en met privékapitaal 
de abdij van Maredsous liet optrekken, maar ook gasfabrieken bouwde en gasverlichting verspreidde.”
Geert Van Hecke is dus nog altijd een bezige bij en dan hebben we het nog niet gehad over zijn functie in de 
Raad van Bestuur en het Directiecomité van VILO Meulebeke, de school waar het voor hem allemaal begon, en 
ook niet over de culturele uitstapjes met de ‘mobits’, een groep mobilhomereizigers uit Tielt en omgeving, en 
evenmin over de gezinsreizen naar Italië of zoals recentelijk naar de Loire. En als hij voor de foto-opsmuk bij 
dit interview met oude artikelen uit zijn vroegste Weekbode- en Nieuwsbladperiode komt aanzetten, is het hek 
helemaal van de verteldam …  (ART/ Foto’s Ronny) 

Familienieuws: Sem, vijde in de rij ...

Misschien wel het mooiste nieuws dat je kan overkomen, viel 
recent te rapen ten huize van onze voorzitter. Veerle en Hans 
mochten op 6 augustus de kleine Sem verwelkomen. Het wordt 
een drukke bedoening daar, in Sint-Eloois-Winkel. Sem is 
immers niet alleen de kleine broer van Vik (9) en Kas (7) maar 
ook van Arthur (20) en Lotte (19), die laatsten kinderen uit 
een eerste huwelijk van de voorzitter. “Sem maakt de cirkel 
rond”, zegt Hans die er met Veerle opnieuw voor koos om tot 
de geboorte onwetend te blijven over het geslacht van de baby. 
“Het was eigenlijk best wel grappig, want Sem is geboren terwijl 
Greg Van Avermaet in Rio op het podium stond te pronken 
met zijn gouden medaille. Twee Olympische prestaties op één 
avond dus.” Intussen heeft kleine Sem tijdens de tweede helft 
van augustus al zijn eerste buitenlandse vakantie achter de 
rug. Een dikke proficiat gewenst aan Sem en zijn gezin!
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In 1997 werd de derde Persprijs 
uitgereikt aan Herman Verschelden 
(Malpertuis). Kandidaten waren 
Christine Comyn, Leen Samyn, 
Rik Schrauwen en Lucien 
Snauwaert. Saxologie speelde in 
Het West-Vlaams Beroepskrediet. 
Het kunstwerk werd gemaakt 
door Jean-Pierre Belaen uit Tielt.

Toen de Tieltse Perskring in 1997 een AWARD 
in het leven riep, was het de bedoeling personen 
of bedrijven in de kijker te plaatsen die voor de 
Perskring iets meer betekenden. Vooral mensen die 
getuigden van goodwill en die de Perskring een 
warm hart toedroegen. De eerste Award ging naar 
Etienne BIEBUYCK, toen nog burgemeester van 
Ruiselede en vooral grote sponsor van de jaarlijkse 
nieuwjaarsreceptie, iets wat de firma Biebuyck tot op 
heden blijft doen, waarvoor onze dank!

Nog in 1997 kregen we een eigen website en in 2010 werd de site 
volledig vernieuwd door webmaster Rudi Ailliet.

In het Ragenhaus van zusterstad 
Bruneck liep ter gelegenheid 
van de Europafeesten een 
tentoonstelling van Christine 
Comyn, met medewerking van 
de Tieltse Perskring. Daar werd 
de kunstenares ook gefeliciteerd 
door wijlen burgemeester Gunther 
Adang.


